
 
PROTOKÓŁ   Nr 85.2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 18 lutego 2014 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Ryszard Kulesza           - mieszkaniec Jasienicy  
2. Adam Marszał            -  mieszkaniec Jasienicy  
3. Mirosław  Sarnowski  -  Zastępca Prezesa Spółki Wodnej  
    
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące.  
3. Wolne wnioski. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 83 z 22 stycznia 2014 roku i nr 84 z 12 
lutego 2014 roku .  
 
Ad2. Pan Ryszard Kulesza, przedstawiciel grupy inicjatywnej  mieszkańców 
Jasienicy, złożył na ręce Przewodniczącego Komisji pismo skierowane do 
Burmistrza Tłuszcza i przekazane do wiadomości Przewodniczącemu Rady 
odnośnie celu działania grupy inicjatywnej w zakresie rozwoju infrastruktury 
drogowej poprzez poprawę komunikacji naszej gminy z gminami sąsiednimi.  
Pismo wraz z załącznikiem ( pytania dotyczące budowy dróg wyjazdowych z 
Jasienicy tj. droga Jasienia-Ostrówek, droga- przedłużenie ulicy Przejazdowej 
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do mostu na rzece Cienkiej, droga Borki-Krusze, droga  Jasienia- Jadwinin-Tuł), 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu . 
Przewodniczący Komisji odczytał  pismo i zwrócił się do Pana Kuleszy o 
przybliżenie tematu. 
Pan Ryszard Kulesza wyjaśnił, że działania grupy mają na celu rozwój 
infrastruktury drogowej w powiecie wołomińskim  poprzez poprawę 
komunikacji naszej gminy z gminami sąsiednimi oraz skrócenie dojazdu do 
Wołomina o około 8 kilometrów  w obie strony w kierunku Warszawy przez 
Krusze.  
W tym celu grupa zorganizowała  spotkanie z Przewodniczącym Rady Miejskiej 
w Tłuszczu i niektórymi radnymi, Burmistrzem Tłuszcza, wójtem gminy 
Klembów i Przewodniczącą Rady Gminy Klembów oraz  radnym powiatowym 
Tomaszem Januszem Czarnogórskim.   
Wójt Rakowski i radni z Ostrówka  nie są zainteresowani drogą Jasienica -
Ostrówek, ale wójt powiedział, że można spróbować wspólnie budować drogę 
Jasienia – Jadwinin –Tuł. Ustalono, że mamy wspólnie z Komisją Budżetu i 
Inwestycji wypracować stanowisko, wysunąć wnioski, a  następnie spotkać się z 
radnymi gminy Klembów u nich.  
Odbyła się dyskusja w powyższym temacie w wyniku której Komisja 
postanowiła zwrócić się do Burmistrza z wnioskiem o: 
 
      Przedstawienie pełnej dokumentacji dotyczącej zagadnień przedstawionych  
      w piśmie grupy inicjatywnej z Jasienicy do Burmistrza na posiedzeniu  
      Komisji w dniu 5 marca 2014 roku.   
 
Kolejna kwestia omawiana na Komisji, to wydanie opinii odnośnie przyznania 
dotacji spółce wodnej.  
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pana Mirosława Sarnowskiego z 
zapytaniem, czy są przygotowane dla Komisji  dokumenty uzupełniające z 
informacją, jakie zadania i na jakim odcinku zostały zrealizowane, za jaką 
kwotę i kto je wykonywał w 2013 roku. 
 
Pan Sarnowski odpowiedział, że cała dokumentacja znajduje się  w Urzędzie, 
natomiast Komisja nie może otrzymać tych  dokumentów, ponieważ są tam dane 
osobowe Wykonawców prowadzących działalność i  Komisja nie może mieć do 
nich wglądu. Na podstawie tych złożonych dokumentów została rozliczona 
dotacja  dla Spółki Wodnej. 
Wytworzyła się dyskusja w trakcie której Pan Sarnowski poinformował, że 
uchwała została uchylona. 
Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja nie ma wiedzy w tym 
temacie, ale skoro Pan Sarnowski posiada takie informacje, to nie potrzebna jest 
dalsza dyskusja i opinia Komisji. W tej sprawie Komisja wystąpi z wnioskiem 
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do Burmistrza o informacje w kwestii ważności bądź nieważności podjętej 
uchwały w sprawie zasad udzielania trybu postępowania i sposobu rozliczenia 
dotacji celowych dla spółek wodnych.  
 
Ad3. Komisja wystąpiła do Burmistrza z następującymi wnioskami w 
załączeniu: 
 

I. Komisja wnioskuje o przedstawienie dokumentacji dotyczącej 
zagadnień przedstawionych w załączniku  Nr 1 pisma skierowanego 

          do Burmistrza przez grupę inicjatywną z Jasienicy. 
 
II. Komisja wnioskuje o przedstawienie pełnej dokumentacji określonej w     
          § 6 uchwały w sprawie zasad udzielania trybu postępowania i sposobu  
          rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych, na komisji w dniu 5  
          marca 2014 roku.   

 
Ad5. Termin kolejnych posiedzeń Komisji ustalono na dzień 5 marca 2014 roku 
godzina 14.00 i na 20 marca 2014 roku godzina 14.00. 
  
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                         
 
                                                                                 Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          

                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 20 lutego 2014 r. 
                                                                                        


